Title (en)
Apparatus for delivering a composition with a concentration gradient

Title (de)
Vorrichtung zum Ausgeben eines Produkts mit Konzentrationsgradienten

Title (fr)
Dispositif de distribution d'une composition a gradient de concentration

Publication
EP 1153843 A1 20011114 (FR)

Application
EP 01400909 A 20010409

Priority
FR 0005951 A 20000510

Abstract (en)
A dispenser has a first receptacle for a liquid composition, a device for dispensing the composition and a device selectively admitting air to the
receptacle. It also has a siphon that transfers a second composition to the first receptacle to restore the pressure in the first receptacle. A sliding may
selectively admit air through an orifice into the first receptacle. The maximum liquid level in both receptacles is lower than the highest point of the
siphon. This point has a seal that is removed before first use. The dispensing device is a manual pump mounted in a dispensing head.

Abstract (fr)
La présente demande concerne un dispositif (1) pour le conditionnement et la distribution d'une composition liquide, notamment cosmétique,
pharmaceutique ou dermatologique, comprenant : a) un premier récipient (11) contenant ladite composition liquide ; b) des moyens (5) aptes a
permettre la distribution d'un volume donné de ladite composition liquide ; c) des moyens (100, 101) pour sélectivement, autoriser/interdire une
entrée d'air a l'intérieur du premier récipient en réponse a la distribution dudit volume donné ; d) un second récipient (12) contenant une composition
d'appoint ; et e) des moyens, notamment sous forme d'un siphon (30), aptes, en réponse a une dépression a l'intérieur du premier récipient, a
permettre le passage d'un volume de ladite composition d'appoint depuis le second récipient (12), vers le premier récipient (11) de maniere a
rétablir la pression a l'intérieur du premier récipient (11). <IMAGE>
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